

Referat af bestyrelsesmødet den 17-10-2016 kl.19 (Hos Morten)

1. Referatet fra afdelingsmødet til orientering (Det er godkendt)  
**Godkendt, Morten går op til bo42 og underskriver referatet.**
2. Dagsorden til godkendelse.  
**Godkendt.**
3. Ser gerne at vi ikke bruger mere energi på afd. 3, og til den tid måske også afd. 2! Afd. 4 som en selvstændig afd. (Glenn)  
**Vi fortsætter som aftalt med at være en afdelingsbestyrelse og vil i løbet af det næste år evaluere til sidst på året, altså før det næste afdelingsmøde, hvad vi når frem til og sætte dette på dagsordenen til afdelingsmødet i efteråret 2017, men vi er meget udfordret i vores inklusion tænkning, når vi tager afdeling 3 engagement omkring bestyrelsesarbejde og afdelingsmøder til efterretning.**
4. Vedr. materialer til afd. 4? Lidt mere fleksibilitet vedr. anskaffelse af diverse materialer fra Varmemester! (Glenn)  
**Er der nemmere veje i afdeling 4 omkring anskaffelse af materialer? Vi ønsker at høre administrationen med hensyn til fremtidige projekter om det er muligt at gå op til bo42 administration og få en rekvisition til det vi skal bruge.**
5. Skal beboerne selv plante hæk ud mod gaden? (Glenn)  
**Vi mener ikke det er lejernes pligt at plante hækkeplanter og vil høre administrationen omkring denne problemstilling.**
6. Vedligeholdelse af fællesarealet, hvem skal det? (Glenn)  
**Bestyrelsen indstiller til administrationen og ejendomsfunktionæren at det er dem som vedligeholder fællesarealet ved skuret i afdeling 4 og her tænker vi på hækkeklipping og asfaltpladsen. Vi indstiller også til at lejermålet ved Byvangen 2 ikke skal klippe hæk ind mod skuret/pladsen, men kun på egen side og at ejendomsfunktionærerne klipper siden ind mod skuret.**
7. Fremtidige mødedatoer til drøftelse/aftale om mødesteder.  
**Næste møde mandag den 5-12 2016 hos Preben klokken 19**
8. Eventuelt.  
**Vi drøftede forskellige ting.**